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P R O T O K Ó Ł  Nr  VIII/11 

sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie 

odbytej w dniu  28 lutego 2011r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

 

Godzina rozpoczęcia:   13:00 

Godzina zakończenia:  16:40 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie - 

Pan Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych 

jest  12 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Z-cę Burmistrza Mieroszowa – Panią Dorotę Bekier 

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską , 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego, 

 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad : 

 
1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów  z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt chwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zasad i trybu 

postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

miasta i gminy Mieroszów. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie miasta i gminy Mieroszów. 

11. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

12. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Wolne wnioski, informacje, apele. 

14. Zakończenie obrad. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad w punkcie 8 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie 

w sprawie uznania skargi mieszkańców na działalność Dyrektora Mieroszowskiego 

Centrum Kultury. 

 

Wniosek został przyjęty 11 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się. 
 
 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier zwróciła się z prośbą  

o umieszczenie w porządku obrad następujących projektów uchwał Rady Miejskiej  

w Mieroszowie : 
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- w pkt. 10  projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji poprzez wygaszanie 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Mieroszowie. 

 

Wniosek został przyjęty 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

- w pkt. 11 projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVII/62/07z dnia 30 października 2007r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

 

Wniosek został przyjęty 12 głosami „za” ( jednogłośnie ).  

 

- w pkt. 12 projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007r.  w sprawie 

zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wniosek został przyjęty 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

W związku z wprowadzonymi zmianami Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Ryszard Gubernat ponownie odczytał porządek obrad : 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów  z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie . 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie . 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi 

mieszkańców na działalność Dyrektora Mieroszowskiego Centrum Kultury. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zasad i trybu 

postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie likwidacji poprzez 

wygaszanie Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Mieroszowie. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVII/62/07z dnia 30 października 2007r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/65/07 

Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007r.  w sprawie 

zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie miasta i gminy Mieroszów. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk 

dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych 

i ich części na terenie miasta i gminy Mieroszów. 

15. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

16. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

17. Wolne wnioski, informacje, apele. 

18. Zakończenie obrad. 
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Ad.3.Przyjęcie protokołów  z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie poinformował, że protokoły 

z poprzedniej sesji tj. 25 i 28 stycznia 2011r. oraz z 2 lutego br.  zostały sporządzone 

w terminie i wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołów. 

Uwag nie zgłoszono. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 stycznia 2011r. został przyjęty 10 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2011r. został przyjęty 12 głosami 

„za” ( jednogłośnie ). 

Protokół z dnia 7 lutego 2011r. został przyjęty 11 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 

„wstrzymującymi się”. 

Ad.4.Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym omówił Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat informując, że w tym okresie odbył spotkanie z władzami miasta 

Mezymesti celem zorganizowania spotkania Rady Miejskiej w Mieroszowie z Radą 

Mezymesti. Ponadto wraz z Sołtysami sołectw na terenie gminy Mieroszów oraz 

Klubem sportowym  „ Biały Orzeł” wystąpił do prezesa KSS Bartnica z prośbą 

o dofinansowanie. Wraz z Sołtys Nowego Siodła załagodził konflikt pomiędzy 

mieszkańcami, dotyczący korzystania z klubu sołeckiego przez młodzież i słuchania 

głośnej muzyki. 

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym omówiła  

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier. 

 



 6 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie  omówiła 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier. 

 

Radna – Pani Dorota Nagórna w odniesieniu do ujętego w sprawozdaniu Burmistrza 

tematu dotyczącego przetargu na budowę ścieżki rowerowej Golińsk- Nowe Siodło – 

Viżnow zauważyła, że będą z niej korzystać również rolnicy. Należy zastrzec, 

że rolnik, który będzie korzystał z tej drogi i ją zabrudzi będzie zobowiązany do jej 

uporządkowania. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z prośbą o kserokopię porozumienia 

wymienionego w sprawozdaniu a dotyczącego zasad korzystania przez WPWiK 

i WZWiK z nieruchomości, których właścicielem jest Gmina Mieroszów. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani D. Bekier poinformowała, że ten materiał jest 

dostępny w referacie Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i Ochrony Środowiska .  

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki poprosił o interwencję u odpowiednich władz w sprawie 

naprawy mostu łączącego ul. Mickiewicza i ul. Wolności. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem jakie są zasady wynajmu 

sali gier i zabaw w Sokołowsku. Kto i kiedy może z niej korzystać. 

 

Radny – Pan Marcin Komorowski zauważył, ze w Unisławiu Śląskim oświetlenie 

uliczne jest włączone całą dobę a mieszkańcom chodziło o to, żeby w nocy włączona 

była co trzecia lampa. 
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Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z prośbą o zainteresowanie się 

stanem technicznym budynku przy ul. Nad Potokiem. 

 

W związku z pismem z Regionalnej Izby Obrachunkowej, które wpłynęło do Biura 

Rady Miejskiej  Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem jakie 

dokumenty dotyczące finansów gminy powinny być publikowane na stronach BIP 

gminy Mieroszów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat złożył 

wniosek o reaktywowanie konkursu pn. „Najładniejsza posesja w gminie Mieroszów”. 

Nagrody byłyby finansowane z promocji gminy. 

 

Wniosek został przyjęty 13 głosami „za” ( obecni na sali w trakcie głosowania ). 

 

Ponadto Przewodniczący zwrócił się z prośbą o wyłączenie światła na cmentarzu 

komunalnym w Mieroszowie. Zwrócił również uwagę na fakt, że projektodawcy hali 

przy sportowej powinni ponieść odpowiedzialność z ciągle powstające usterki. 

 

Radna – Pani Agnieszka Kozłowska zwróciła się z pytaniem jak wygląda sprawa 

ubezpieczenia hali na ul. Hożej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwy. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi 

mieszkańców na działalność Dyrektora Mieroszowskiego Centrum Kultury 

omówił Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat informując, 

że w związku ze skargą mieszkańców Mieroszowa na nienależyte wykonywanie zadań 

przez Dyrektora gminnej jednostki organizacyjnej – Mieroszowskiego Centrum 

Kultury zostało przeprowadzone postępowanie wyjaśniające. Nie zdarzyło się 

w historii samorządu by tyle osób wyrażało w tak zdecydowany sposób swój sprzeciw 
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wobec kierownictwa MCK udokumentowany 87 podpisami. Niezadowolenie z działań 

MCK wyrażają nie tylko osoby, które podpisały przedmiotową skargę, ale 

zdecydowana większość mieszkańców naszej gminy. 

 W związku z tym w dniu 27 stycznia br. zostało wystosowane pismo do 

Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza w sprawie ustosunkowania się 

do przedmiotowej skargi. Z przedłożonych wyjaśnień wynika, że Burmistrz 

Mieroszowa w dniu 17 lutego wystąpił do Dyrektora Mieroszowskiego Centrum 

Kultury – Pana Władysława Koziejko z pismem, w którym zwrócił uwagę na 

konieczność rzetelnego wypełniania powierzonych obowiązków oraz realizacji zadań, 

które wymagają większej ofensywności ze strony dyrekcji i pracowników 

merytorycznych. W szczególności dostosowania oferty do oczekiwań mieszkańców, 

szerszego rozpowszechniania informacji o realizowanych imprezach, większego 

zaangażowania rady doradczej oraz zwiększenia działań w celu pozyskiwania 

zewnętrznych środków finansowych. Na przykład w 2009r. pozyskano środków 

zewnętrznych z Urzędu Wojewódzkiego, Urzędu Marszałkowskiego  i Ministerstwa 

Kultury i Sztuki 14 302 zł., co w przeliczeniu  na jednego mieszkańca stanowi kwotę 

1,60 zł. 

 W związku z powyższym należy uznać skargę na Dyrektora Mieroszowskiego 

Centrum Kultury za zasadną. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej. Skarga jako 

zasadna została zaopiniowana pozytywnie . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że z opinii prawnej wynika, że to nie burmistrz 

zatrudnia dyrektora Mieroszowskiego Centrum Kultury. W związku z uruchomieniem 
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nowej hali sportowej przy ul. Hożej powstało 4,5 etatu, a mimo to nie ma regulaminu 

korzystania z hali.  

 

Pan Tomasz Maciejewski – mieszkaniec gminy zauważył, że oficjalne otwarcie hali 

nastąpiło w listopadzie a do tej pory jest utrudniony dostęp do korzystania z niej. Poza 

tym kilka lat temu na terenie gminy rozwijała się kulturystyka, działał zespół pieśni 

i tańca, organizowane były rajdy samochodowe. Teraz tego nie ma, brakuje też bazy 

noclegowej oraz nadzoru nad wiatami turystycznymi. 

Ponadto Pan Maciejewski zapytał co się stało ze sprzętem do fitness i uprawiania 

kulturystyki, z wanną z hydromasażami, które kiedyś znajdowały się w obiekcie przy 

ul. Sportowej. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się do Pana Maciejewskiego z pytaniem 

kogo konkretnie dotyczy złożona przez mieszkańców skarga. 

 

Pan Tomasz Maciejewski w odpowiedzi na powyższe pytaniem poinformował, 

że omawiana skarga jest działalność Burmistrza Mieroszowa. 

 

Radca Prawny – Pan Zdzisław Procyk zwrócił uwagę, że przy wyjaśnianiu skargi 

należy oprzeć się na przedmiocie  i treści skargi. Z tej, którą złożyli mieszkańcy 

wynika, że jest ona na działalność Dyrektora MCK. 

 

Dyrektor Mieroszowskiego Centrum Kultury – Pan Władysław Koziejko 

poinformował, że nie zastanawiał się na czyją działalność jest ta skarga, tylko odniósł 

się do poszczególnych zarzutów, które są zdaniem Pana Dyrektora nieuzasadnione.  

Pan Dyrektor poinformował również, że przy MCK działa rada doradcza. MCK 

zajmuje się pozyskiwaniem środków zewnętrznych czego efektem są warsztaty 

fotograficzne. Imprezy są kontynuowane. Burmistrz ma pełen wpływ na działalność 

MCK. Sprawozdanie z wykorzystania dotacji  jest co roku składane Radzie Miejskiej. 

Regulamin korzystania z hali nie może powstać ponieważ do tej pory nie wiadomo czy 

korzystanie z niej ma być odpłatne czy nie. Odpowiedź w tej sprawi z Urzędu jeszcze 
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nie dotarła. Hala nie jest jeszcze ubezpieczona bo ta sprawa jest w trakcie negocjacji. 

Sprzęt z siłowni jest wstawiony do sali na piętrze ale nie wszystko ponieważ stropy nie 

są przystosowane do sztang. Jeśli chodzi o sekcję zapaśniczą to od dwóch lat nie 

można pozyskać trenera . Zespół Pieśni i tańca nie funkcjonuje bo starego składu już 

nie ma a nabór do nowego zespołu nie powiódł się. 

Mieroszowskie Centrum Kultury działa wg zatwierdzonego planu przez Burmistrza 

Mieroszowa. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zauważyła, że sprzęt fitness był zakupiony za 

środki pozyskane przez Fundację „Usłyszeć Świat” i Stowarzyszenie „Ich Radość”. 

 

Radny – Pan Marcin Komorowski zauważył, że skoro jest sprzęt to wystarczyło 

pomyśleć gdzie go umieścić i wybudować odpowiednie pomieszczenie . 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat  zauważył, że cała ta sytuacja wiąże się z finansami. 

W tym roku MCK otrzymało więcej dotacji o 32 tys. zł a w tym musi się zmieścić 

zatrudnienie na hali i opał . Dlaczego Dyrektor MCK  zgodził się na taki budżet.  

 

Dyrektor Mieroszowskiego Centrum Kultury  poinformował, że to Burmistrz 

przyznaje budżet  i on musi na niego wyrazić zgodę. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę na fakt, że 6 godzin hala nie 

była ogrzewana ponieważ zabrakło opału. Takie sytuacje nie mogą się powtarzać 

zwłaszcza kiedy na dworze są tak niskie temperatury.  

 

Radna – Pani Agnieszka Kozłowska zauważyła, że nie można korzystać z sauny ani 

wanny z hydromasażem ponieważ są nieczynne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 min. prezerwy. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o wycofanie tego 

projektu uchwały do czasu sprecyzowania przez wnioskodawcę treści skargi. 

 

Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zasad i trybu 

postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota 

Bekier informując, że przepisy ustawy z dnia 29 października 2010r. o zmianie 

ustawy prawo ochrony środowiska wprowadziły ponownie możliwość udzielania 

dotacji celowych osobom fizycznym, wspólnotom mieszkaniowym, osobom prawnym, 

przedsiębiorcom oraz jednostką sektora finansów publicznych będących gminnymi lub 

powiatowymi osobami prawnymi na realizację zdań z zakresu ochrony środowiska.  

Zasady udzielania dotacji celowej określa Rada Miejska. Zachęcenie mieszkańców 

poprzez udzielenie dotacji celowej na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska 

i gospodarki wodnej pozwoli na osiągnięcie znacznych efektów ekologicznych.  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej poinformowała, że projekt uchwały był omawiany 

na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady  Miejskiej poddał pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr VIII/25/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zasad i trybu 

postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu ochrony 
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środowiska i gospodarki wodnej została podjęta 13 głosami „za” ( jedna osoba nie 

głosowała ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  4 do ni mniejszego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie likwidacji 

poprzez wygaszanie Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Mieroszowie 

omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że Zgodnie z ustawą 

z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty ( tekst jedn. Dz. U. z 2004 roku Nr 

256, poz. 2572 z późniejszymi zmianami) zakładanie, prowadzenie i likwidacja szkół 

należy do kompetencji jednostek samorządu terytorialnego. Stosowanie do art. 59 ust. 

1 w/w ustawy zamierza się zlikwidować poprzez zaniechanie  od roku szkolnego 

2011/2012 naboru uczniów (słuchaczy) do klasy pierwszej. Liceum Ogólnokształcące 

dla Dorosłych, które zgodnie z zawartym porozumieniem Nr 450 WS.4335-3/120/10 

z dnia 24 listopada 2010 roku przejęła Gmina do prowadzenia od Starostwa 

Powiatowego w Wałbrzychu z dniem 1 stycznia 2011 roku (Dz. Urz. Województwa 

Dolnośląskiego Nr 238, poz. 4062)  

Jednostka samorządu terytorialnego, jako organ prowadzący szkoły i placówki 

oświatowe jest odpowiedzialny za prawidłowo funkcjonującą sieć szkół  

i dostosowanie jej do aktualnych potrzeb rynku pracy oraz danych demograficznych, 

które wskazują jednoznacznie, iż w kolejnych latach znacząco spada liczba uczniów 

uczęszczających do szkół podstawowych  i ponadgimnazjalnych. 

Jednym z kroków racjonalizacji sieci szkół jest zamiar likwidacji poprzez zaniechanie   

od roku szkolnego 2011/2012 naboru uczniów (słuchaczy) do klasy pierwszej Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych w Mieroszowie, co umożliwi ukończenie szkoły 

uczniom (słuchaczom), którzy rozpoczęli w niej naukę w klasach, do których 

uczęszczają. 

W roku szkolnym 2010/2011 do Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

w Mieroszowie wg stanu na dzień 30 września 2010 roku – baza danych SIO – 

uczęszcza 49 uczniów (słuchaczy), w tym: 

- do klasy I  24 
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- do klasy II  11 

- do klasy III  14  

 

Planowany koszt utrzymania placówki – 207.957,00 PLN. 

Likwidacja liceum nie pogorszy dostępu do edukacji, gdyż najbliższe, podobne 

placówki znajdują się na terenie Wałbrzycha (15 km). Ponadto w ofercie edukacyjnej 

Zespołu Szkół    Nr 5 im. M. T. Hubera w Wałbrzycha, w skład którego do 31 grudnia 

2010 roku wchodziło mieroszowskie liceum znajdują się placówki pozwalające 

na podnoszenie poziomu wykształcenia.  Zespół ponadto prowadzi kształcenie 

na odległość w ramach Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego. 

Zainteresowani tym typem kształcenia mogą korzystać z bezpłatnego dostępu 

do komputerów w pracowniach komputerowych znajdujących się na terenie Gminy 

Mieroszów tj. w Publicznej Szkole Podstawowej w Kowalowej, w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym im. Janusza Korczaka w Sokołowsku, w których funkcjonuje program 

kształcenia na odległość. 

Reasumując proponowana likwidacja podyktowana jest : 

- demografią 

- dostosowaniem kształcenia do potrzeb rynku pracy 

- rachunkiem ekonomicznym 

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum poprzez jego stopniowe wygaszanie. 

Ponadto Pani Burmistrz poinformowała, że Dyrektor Szkoły nr 5  w Wałbrzychu – pan 

Grabiński był obecny na posiedzeniu Komisji Ogólnej i przekazał informacje, 

że osoby które będą chciały kontynuować naukę, będą mogły zdać maturę w placówce 

w Wałbrzychu. Jest też możliwość podjęcia nauki eksternistycznie przez Internet. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej poinformowała, ze projekt uchwały był omawiany 

na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 
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W dyskusji brali udział :  

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem dlaczego przejęta przez 

gminę filia Liceum dla Dorosłych ma być obsługiwana przez zespół administracyjny 

przy szkole nr 5 w Wałbrzychu a nie przez Zespół Obsługi Szkół w Mieroszowie. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa poinformowała, że nauczyciele obsługujący liceum dla 

dorosłych funkcjonują przy placówce w Wałbrzychu. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zauważyła, że w tym przypadki funkcjonuje 

porozumienie w sprawie rozliczania i obsługi administracyjnej. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że w Zespole Obsługi Szkół 

pozostają koszty związane wyłącznie z  wydatkami rzeczowymi. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr VIII/26/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 lutego 2011r.  

w sprawie likwidacji poprzez wygaszanie Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

w Mieroszowie została podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1”wstrzymującym się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XVII/62/07z dnia 30 października 2007r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej omówiła Z-ca Burmistrza – 

Pani Dorota Bekier, informując że  Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Mieroszowie wnosi o dokonanie zmian w załączniku nr 1 do Uchwały Nr 

XVII/62/07 w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej 
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i Mieszkaniowej. Zmiana wynika z faktu utworzenia Działu Wodociągowego co jest 

ściśle związanie z przejęciem przez ZGKiM obowiązków związanych z gospodarką 

wodno-ściekową na terenie Gminy Mieroszów oraz innych zmian wynikających 

z przejęcia gospodarki ściekowej w obszarze gminy. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan R. Gubernat 

poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr VIII/27/11 Rady Miejskie w Mieroszowie z dnia 28 lutego 2011r. 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/62/07z dnia 30 października 2007r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej została podjęta 

14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007r.  w sprawie 

zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso omówiła Z-ca 

Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując, że w związku z przeprowadzonymi 

wyborami sołtysów w sołectwach oraz z tym, że Rada Miejska określiła inkasentów 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego i od posiadania psów 
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w osobach pełniących funkcje sołtysów zaistniała konieczność wyznaczenia 

na inkasentów obecnych sołtysów, a jednocześnie zmiany Uchwały Nr  XVII/65/07 

Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 października 2007 r. 

 

 W związku z tym , ze projekt uchwały nie był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Ogólnej Przewodniczący Rady Miejskiej  przeszedł  do otwarcia dyskusji w tym 

punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan R. Gubernat 

poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr VIII/28/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 lutego 2011r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/65/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia  

30 października 2007r.  w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od posiadania psów oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została 

podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

Ad.13.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta 

i gminy Mieroszów omówił Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Błażejowska, 

informując że  norma kompetencyjna zawarta w art.7 ust.3a  ustawy z dnia 13 

września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tekst jednolity: Dz. U. 

z 2005 r. Nr 236, poz. 2008, z poźn. zm.)  przyznała radzie gminy kompetencję do 

określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli 
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nieruchomości, opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych oraz  w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych 

i ich części  Przedmiotowa uchwała stanowi wyraz realizacji kompetencji przyznanych 

radzie gminy przez ustawodawcę .Określa : opis wyposażenia technicznego, 

uwzględniający wymagania dotyczące pojazdów, bazy transportowej, zabiegi 

sanitarne i porządkowe związane ze świadczonymi usługami oraz miejsca odzysku 

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. 

 
Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan R. Gubernat 

poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr VIII/29/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 lutego 2011r. 

w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

miasta i gminy Mieroszów została podjęta 13 głosami „za” ( obecnych na sali ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Ad.14.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 
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ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie miasta i gminy Mieroszów omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa 

– Pani Dorota Bekier informując, że Norma kompetencyjna zawarta w art.7 ust.3a  

ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tekst 

jednolity: Dz. U. z 2005 r. Nr 236, poz. 2008, z poźn. zm.)  przyznała radzie gminy 

kompetencję do określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych oraz  w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części  Przedmiotowa uchwała stanowi wyraz realizacji kompetencji 

przyznanych radzie gminy przez ustawodawcę. Określa: opis wyposażenia 

technicznego, uwzględniający wymagania dotyczące pojazdów, bazy transportowej, 

zabiegi sanitarne i porządkowe związane ze świadczonymi usługami oraz miejsca 

odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych.. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan R. Gubernat 

poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała Nr VIII/30/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 lutego 2011r.  

w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
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schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych  

i ich części na terenie miasta i gminy Mieroszów została podjęta 14 głosami „za” 9 

(jednogłośnie). 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.15.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że na 

poprzedniej sesji nikt nie zadawał pytań. 

 

Ad.16.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na prośbę Radnego – Pana Piotra Brzęckiego o interwencję u odpowiednich władz 

w sprawie naprawy mostu łączącego ul. Mickiewicza i ul. Wolności Z-ca Burmistrza 

Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że problem polega na tym, iż ulice 

Mickiewicza, Wolności i Hożej były dawniej w zarządzie Generalnej Dyrekcji Dróg 

i Autostrad. Obecnie te ulice mają różnych zarządców. Z drogą krajową ( ul. Wolności 

) łączy się droga powiatowa ( ul. Mickiewicza ) w związku z tym most jest w ciągu 

drogi powiatowej. W tej sprawie dokumenty zostały przekazane do starostwa 

w Wałbrzychu. 

 

 Na pytanie Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej  jakie są zasady wynajmu sali gier 

i zabaw w Sokołowsku. Kto i kiedy może z niej korzystać odpowiedzi udzieliła Z-ca 

Burmistrza – Pani Dorota Bekier informując, że sala jest udostępniania dla 

mieszkańców a zasady korzystania z niej ustala Dyrektor Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego – Pani Teresa Leszko. 

 

W związku z uwagą Radnego – Pana Marcina Komorowskiego, że w Unisławiu 

Śląskim oświetlenie uliczne jest włączone całą dobę a mieszkańcom chodziło o to, 

żeby w nocy włączona była co trzecia lampa , Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier 

poinformowała, że wychodząc naprzeciw wnioskowi mieszkańców próbowano 
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włączyć co trzecią lampę. Okazało się jednak, że jest problem ze sterownikami. 

W związku, tak jak na terenie całej gminy światło musi być w nocy wyłączone. 

 

Na prośbę Radnej – Pani Marii Chmielnickiej  o zainteresowanie się stanem 

technicznym budynku przy ul. Nad Potokiem, Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier 

poinformowała, że w związku ze złym stanem technicznym wyżej wspomnianego 

budynku Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej przygotowuje kosztorys 

naprawy dachu i elementów konstrukcyjnych. 

 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Miejskiej jakie dokumenty dotyczące finansów 

gminy powinny być publikowane na stronach BIP gminy Mieroszów odpowiedzi 

udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że te kwestie reguluje 

ustawa o finansach publicznych. Dokumenty obowiązkowe to między innymi  budżet 

gminy , sprawozdanie z wykonania budżetu, Wieloletni Plan Finasowy.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz poinformowała, 

że w tym miesiącu była przeprowadzona kontrola BIP gminy Mieroszów. Ta strona 

była w przebudowie  i jest jeszcze na bieżąco uzupełniana. 

 

W związku z prośba Przewodniczącego o wyłączenie światła na cmentarzu 

komunalnym w Mieroszowie Z-ca Burmistrza poinformowała, że zostanie 

przeprowadzone rozpoznanie kiedy i jak długo powinno to oświetlenie działać. 

 

Na pytanie Radnej  – Pani Agnieszki Kozłowskiej jak wygląda sprawa ubezpieczenia 

hali na ul. Hożej odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier 

informując, że hala będzie objęta tzw. ubezpieczeniem parasolowym gminy. Obecnie 

została przesłana do firmy ubezpieczeniowej informacja o wartości hali sportowej, 

a firma ubezpieczeniowa ma przygotować aneks do umowy ubezpieczeniowej. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy należy pobierać opłaty 

za korzystanie z hali. 
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Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że aby można było pobierać 

opłaty musi powstać regulamin. W tej sprawie będzie przygotowane zarządzenie 

Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy na turniej, który ma się 

odbyć na hali w najbliższym czasie będzie włączane ogrzewanie. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że przeprowadziła rozmowę 

z kierownictwem Mieroszowskiego Centrum Kultury żeby w przyszłości nie 

dochodziło do sytuacji kiedy brakuje opału do ogrzania hali sportowej. 

 

Ad.17.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z prośbą o informowanie radnych na 

każdym posiedzeniu Rady Miejskiej o stanie technicznym hali sportowej przy 

ul. Hożej w Mieroszowie. Taka informacja powinna się znaleźć w sprawozdaniu 

Burmistrza z działalności. 

 

Radny – Pan Michał Sowa zaproponował, aby Rada uhonorowała na czerwcowej 

sesji zdolną młodzież, która osiąga dobre wyniki w zakresie nauki i sportu. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zaapelowała, żeby zachęcić młodzież 

do utworzenia młodzieżową drużynę OSP na terenie gminy. 

 

Z- ca Burmistrza poinformowała o nowo wybranych zarządach OSP na terenie 

gminy Mieroszów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał Radnym o zbliżającej się sesji 

nadzwyczajnej, która będzie poświęcona współpracy Rady Mezymesti i Rady 

Miejskiej w Mieroszowie. 
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Ad.18.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –  

Pan Ryszard Gubernat zamknął VIII sesję Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

 

Protokołowała : 

A. Podgórska  

 


